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Onderwerp Carpoolplaatsen Enspijk 

 
In de krant is een artikel verschenen over carpoolplaatsen in Enspijk. Graag willen we de volgende 

vragen beantwoord zien. 

 

Vraag 1 

Op de ijsbaan in Enspijk wordt ruimte gemaakt voor een carpoolplaats. Is er ook gezocht naar een 

alternatief? En zo ja, welke is/zijn dit? Zo nee, waarom niet? 

 

Vraag 2 

Kunt u aangeven wanneer de plannen in het openbaar besproken worden met inwoners van Enspijk en 

overige betrokkenen? 

 

Vraag 3 

In het artikel in het AD (2/8/23 van Eric Wijnacker) wordt de vz van de ijsclub geciteerd en wordt 

aangegeven dat ook het ministerie mee zal betalen aan de aanleg van de carpoolplaatsen. Kunt u 

aangeven of de inhoud van het artikel juist is en waar dit eventueel afwijkt? 
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